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PROTOKÓŁ nr 45/2022 
 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 
12 grudnia 2022 roku o godz. 16:00 w sali nr 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie, ul. Nowa 2. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Bartosz Perlicjan 
Przewodniczący stwierdził, że na 7 członków Komisji w obradach bierze udział 6 członków Komisji. 
(radny Henryk Janus nieobecny – usprawiedliwiony) 
Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków. 
Listy obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Proponowany porządek obrad KGFiR: 
 
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu. 
4. Praca nad planem KGFiR na 2023 rok. 
5. Omówienie projektów uchwał na najbliższe posiedzenie Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
6. Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad KGFiR. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Przyjęcie protokołu KGFiR 
Protokół został przyjęty 5 głosami “za” I 1 głosie “wstrzymującym” 
 
Ad. 4 Praca nad planem KGFiR na 2023 rok. 
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• L
p
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Miesiąc Temat 
Forma 
pracy, 
miejsce 

Odpowiedzialni      za 
przygotowanie 
materiałów 

• 1 
I kwartał 
2023 

 Informacja w zakresie zimowego utrzymania 
dróg  gminnych w Gminie Rogoźno 

 Stan utrzymania czystości i porządku w  
Gminie Rogoźno 

 Funkcjonowanie systemu gospodarki 
odpadami na terenie Gminy Rogoźno 

 Realizacja usług w zakresie oświetlenia dróg i 
miejsc publicznych w Gminie Rogoźno 
 

 Stan dróg w Gminie Rogoźno oraz informacja 
w zakresie budowy obwodnicy Rogoźna 
 

 Opiniowanie materiałów na najbliższą sesję 
Rady Miejskiej 
 

 Sprawy bieżące 
 

 

Komisja 
 

Sala nr 20 

 
Burmistrz Rogoźna 
 

Sekretarz Gminy 
Rogoźno 
 

Firma obsługująca odbiór 
odpadów z terenu Gminy 
Rogoźno 
 

Dyrektor GDDKiA 
w Poznaniu 
 

Dyrektor WZDW 
w Poznaniu 
 

Dyrektor ZDP 
w Obornikach 
 

 

•  

II kwartał 
2023 
III kwartał 
2023 

 Ocena działalności finansowej 
podległych jednostek: : ZAMK, RCK, 
CUW, GOPS,CIS 

 
 Informacja z wykonania budżetu za rok 

2022 
 

 Absolutorium dla Burmistrza Rogoźna. 
 

 Działalność spółek 
                gminnych : Aquabellis, Megawat 

 Ocena działalności OSiR 

 Organizacja dożynek Gminnych 

 Opiniowanie materiałów na najbliższą 
sesję 

 Sprawy bieżące 

 

 Informacja o działalności świetlic 
wiejskich w Gminie Rogoźno za 2022 rok 

 

 Stan bezpieczeństwa w Gminie Rogoźno 
 

 Funkcjonowanie Policji i Straży Miejskiej 
w Gminie Rogoźno 

 

 Analiza wykonania budżetu za I półrocze 
2023 

Komisja 
 

Sala nr 20 
 

Siedziba 
Megawat 
 

Wyjazd do 
Aquabellis 
 

Komisja 
Sala nr 20 

 

Burmistrz Rogoźna 
 

Dyrektor ZAMK 
 

Dyrektor RCK 
Dyrektor CUW 
 

Kierownik GOPS 
 

PrezesAquabellis 
 

Prezes Megawat 
 

Kierownik OsiR 
 

Burmistrz Rogoźna 
 

Komendant Komisariatu 
Policji w Rogoźnie 
 

Komendant Straży 
Miejskiej w Rogoźnie 
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 Opiniowanie materiałów na najbliższą 
sesję. 
 

 Sprawy bieżące. 

• 4 
IV kwartał 
2023 

 

 Sytuacja i stan rolnictwa w Gminie 
Rogoźno 

 

 Funkcjonowanie Państwowej Straży 
Pożarnej oraz OSP w Rogoźnie 

 

 Ocena Inwestycyjna w gminie Rogoźno. 
 

 Praca nad budżetem Gminy Rogoźno na 
rok 2024. 

 

 Funkcjonowanie Targowiska Miejskiego 
 

 Analiza stanu zaległości podatkowych i 
innych zobowiązań wobec Gminy 
Rogoźno 

 

 Praca nad planem KGFiR na 2024 rok. 
 

  Opiniowanie materiałów na najbliższą 
sesję. 

 

 Sprawy bieżące 
 

Komisja 
 

Sala nr 20 

Burmistrz Rogoźna 
 

Inspektor ODR w 
Obornikach 
 

Kierownik biura 
powiatowego ARiMR 
 

 Inspekcja 
Weterynaryjna, 
 

Ochrona Roślin, 
WIR, 
Spółki Wodne, 
KOWR. 
Komendant PSP w 
Obornikach 
 

Prezes Zarządu OSP w 
Rogoźnie 
 

 
Ad. 6 Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
 
a) wskazania przedstawiciela do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 
W związku z upływem kadencji członków Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku, Starosta 

Obornicki pismem znak EO.5511.8.2022 z dnia 1 grudnia 2022 r. zwrócił się do Burmistrza Rogoźna o 

delegowanie jednego przedstawiciela celem powołania  go do nowo powstającej Powiatowej Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 

2022 r. poz. 5126) w skład komisji wchodzą między innymi trzy osoby wyróżniające się wiedzą o 

problemach będących przedmiotem prac komisji oraz cieszących się wśród miejscowej społeczności 

osobistym autorytetem i zaufaniem publicznym, w szczególności przedstawicieli samorządów 

gminnych, organizacji pozarządowych, pracowników oświaty, a także instytucji zajmujących się 

zwalczaniem zjawisk patologii społecznych i zapobieganiem bezrobociu. 

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy z ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 

2022 r. poz. 559 ze zmianami) to do właściwości rady gminy należą wszystkie sprawy pozostające z 

zakresie działania gminy, o ile ustawy nie stanowią inaczej. 

Z uwagi na pismo Starosty Obornickiego, tj. upływ kadencji dotychczasowej Komisji i konieczność 

powołania nowej, podjęcie niniejszej uchwały jest zatem uzasadnione. 
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b) zmiany Uchwały Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r. w 

sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu 

ich pobierania, Uchwałą Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r.   

określona została stawka jednostkowa za godz. usług opiekuńczych w kwocie 15,00 zł oraz godz. 

specjalistycznych usług opiekuńczych w kwocie 67,00 zł. Po analizie dotychczas realizowanych godzin 

usług i poniesionych kosztów usług opiekuńczych ustalono wysokość stawki jednostkowej za godz. 

usług opiekuńczych w kwocie 25,00 zł. Po przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego okazało się, iż stawka jednostkowa za godz. 

specjalistycznych usług opiekuńczych wzrosła ona do kwoty 120,00 zł.  

Stąd konieczność zmiany przedmiotowej uchwały celem prawidłowego naliczania opłat z tego 

tytułu.  

 
c) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rogoźno, 
Proponowana zmiana uchwały wynika z konieczności dostosowania Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy  Rogoźno do aktualnie obowiązujących przepisów wynikających z  Usta-
wy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2022 poz. 2519 
ze zm). Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rogoźno został pozytywnie za-
opiniowany przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego, z zastrzeżeniem, aby w § 4 
ust. 4 określić częstotliwość okresowego czyszczenia, mycia i dezynfekcji pojemników do gromadze-
nia odpadów. W terminie od 15.11.2022 r. do 14.12.2022 r. zostały przeprowadzone konsultacje 
społeczne w sprawie zmiany Regulaminu. W terminie do 30.11.2022 r. nie wpłynęły żadne uwagi do 
projektu Uchwały.  

Pan radny Wojciechowski przedstawił problem zbierania liści w sezonie. Pan kierownik odpowiedział, 
że nikt nigdy nie znajdzie złotego środka i osoba będzie musiała na to znaleźć sposób. 

Radny Wojciechowski zaznaczył, że jeżeli nie będzie można oddawać odpadów zielonych w workach, 
to należałoby je ograniczyć. 

Pan kierownik wyjaśnił, że dla dalszych przedsiębiorców odbierających tą biomasę, utrudniony jest 
proces wyjmowania zawartości z worków. Najprostszą metodą jest przejście na pojemniki, które każ-
dy będzie musiał zakupić we własnym zakresie. 

Radni dociekali jakiego koloru pojemnik powinien być do bioodpadów? 

Pan kierownik poinformował, że kolory obowiązują takie jak w ustawie, generalnie powinien być to 
kolor brązowy, natomiast jeżeli będzie to inny kolor to pojemnik powinien być odpowiednio ozna-
czony. 

 
d) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów ko-
munalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rogoźno i zagospodarowania tych odpadów 
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi, 
Proponowana zmiana uchwały wynika z konieczności dostosowania do Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy  Rogoźno oraz do aktualnych przepisów wynikających z Ustawy 

z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. (Dz. U. z 2022 poz. 2519 ze 
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zm.). 

e) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obo-
wiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 
Proponowana zmiana uchwały wynika z konieczności dostosowania wysokości stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do  ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, do aktualnego przeciętnego miesięcznego 

dochodu rozporządzalnego, zgodnie z Ustawą z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach (Dz. U. z 2022 r., poz. 2519 z pon. zm.) 

f) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2022. 
 
Ad. 7. Sprawy bieżące. 
Ad. 8. Wolne głosy i wnioski. 
Pani kierownik Dorota Ślachciak odpowiedziała na jeden z ostatnich wniosków pana radnego Wojcie-
chowskiego dotyczącego wymalowania linii pionowych i poziomych na ulicy Za Jeziorem – i poinfor-
mowała, że szerokość całego pasa drogowego wynosi tam od 3,70 – 5,5 metra, natomiast malowanie 
linii zaleca się wtedy kiedy szerokość drogi wynosi 5,5 metra, decyzja zapadnie po rozmowie z projek-
tantem. 
Pan radny Kinach i pan radny Wojciechowski zgłosili problem z parkowaniem samochodów na łukach 
ulic Słonecznej i Topolowej. Pani kierownik określiła, że będzie tam wykonana zmiana organizacji ru-
chu. 
 
Pan radny Nikodem zapytał jak daleko są zaawansowane prace związane z dokumentacjami na drogi? 
Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to już etap końcowy i będą składane pozwolenia na budowę. Pan 
Szuberski dodał, że w jednym przetargu zostaną zawarte wszystkie drogi, czyli łącznie 7. 
Pani radna Ewa Wysocka zapytała, kto malował na drodze w Międzylesiu, Studzieńcu trójkątne znaki i 
czemu one mają służyć? Pani kierownik odpowiedziała, że będzie trzeba te znaki zweryfikować. 
Radny Kinach zapytał, czy są nowe informacje dotyczące obwodnicy? 
Pan Burmistrz określił, że na tą chwilę etap dokumentacji zmierza ku końcowi, a rozpoczęcie prac pla-
nowane jest na jesień przyszłego roku. 
Pani radna Wysocka poprosiła o informację dotyczącą poprawy błędów przez projektanta w sprawie 
raportu drogi Rogoźno – Murowana Goślina? 
Pan Szuberski wskazał, że jest to jedna z najważniejszych dróg, na którą jest szansa pozyskania środ-
ków i wszelkie uwagi zostały przekazane do wykonawcy, w tej chwili kończona jest analiza dotycząca 
ilości zapytań takich samych, które wystąpiły na przestrzeni od początku jak wniosek został złożony i 
przekazane zostanie to do pani starosty. 
Pan kierownik Roman Piątkowski określił, że w korespondencji RDOŚ jasno wskazuje, że raport jest 
niechlujnie sporządzony, a zlecający w ogóle nie sprawuje kontroli i nie egzekwuje dokumentu zgod-
nie z oczekiwaniami instytucji. 
Pani radna Wysocka zapytała, czy po ostatniej informacji, że znowu w raporcie są błędy została o tym 
fakcie poinformowana pani starosta? 
Pan Roman Piątkowski odpowiedział, że w tej chwili jest opracowywana informacja w tej sprawie i 
wskazanie aby objąć sprawę większym nadzorem.  
 
Ad. 9. Zamknięcie obrad.   
Posiedzenie komisji zakończono o godz. 17:30, protokołowała Anna Mazur. 


